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AAN  JANNES
Hij is zanger van het  
Nederlandse levenslied, 
heeft als bijnaam Koning 
van de Piraten, had zijn 
 eigen reallifesoap én is 
 fanatiek sportvisser. In 
augustus komt zijn nieuwe 
album uit. Hét Visblad 
 organiseert dan een ‘meet & 
greet’ met Jannes. 
Wil jij kans maken op een 
ontmoeting met jouw held, 
houd dan de komende 
 nummers van Hét Visblad in 
de gaten!

1 Wat vind je de mooiste 
visserij en waarom?
Witvissen met de vaste stok of 
feeder. Vissen zit bij ons in de 
familie; mijn vader en ooms zijn 
 allemaal wedstrijdvissers. Karpe-
ren of snoeken duurt me te lang en 
je vangt er te weinig vis mee. 

2 Hoe belangrijk is de 
hengelsport voor jou?
Ontzettend belangrijk. Alleen 
tijdens het vissen kan ik mijn hoofd 
volledig leegmaken en echt tot rust 
komen. Het zingen, optreden en 
alles wat erbij komt kijken, vergeet 
ik als ik naar mijn dobber tuur.

3 Hoe ziet jouw ideale 
vismaat eruit?
Dat is een brasem van een kilootje 
of drie! Zonder gekheid: dat zijn 
mijn vader en ome Jan. Zij hebben 
me het vissen bijgebracht en ik 
leer nog elke dag bij als ik met ze 
aan de waterkant zit.

4 Wat is jouw meest kostbare 
bezit op sportvisgebied?
Mijn vijftien jaar oude vaste stok 
van Olympic. Een redelijk zware en 
robuuste hengel die goed tegen 

een stootje kan. Ik heb er in weer 
en wind ontelbare keren mee ge-
vist, en ook veel mee gevangen!

5 Wat is je meest 
dramatische visverhaal?
Ik ben een keer met mijn hele vis-
uitrusting het water in gekieperd, 
zonder ook maar één seconde 
gevist te hebben! Nadat ik m’n 
voertje had aangemaakt, ga ik op 
mijn viskist zitten en schuif zo met 
al mijn spullen het water in. Kon ik 
met een nat pak direct weer naar 
huis.

6 Wat is je mooiste ervaring 
in de hengelsport?
Elke keer als ik samen met mijn 
opa ging vissen en bij hem de 
kunst af kon kijken. Hij is nu 84 en 
vist niet meer, maar heeft dit wel 
zijn hele leven gedaan – op alle 
vissoorten en met allerlei tech-
nieken. Voor mij is hij een groot 
voorbeeld. Zowel op het gebied 
van de vissport als in de rest van 
het leven.

7 Vis je wel genoeg?
Helaas niet. Met zingen en optre-
dens ben ik zoveel tijd kwijt dat 

het er nog wel eens bij inschiet. 
Gelukkig is het niet zo erg als 
een tijd terug, toen heb ik zelfs 
een jaar lang niet gevist. De rust 
én gezelligheid met mijn visma-
ten heb ik toen heel erg gemist.

8 Heeft de politiek genoeg 
oog voor de sportvisserij?
Dat weet ik niet. Daar houd ik 
me ook niet mee bezig: ik ben 
niet zo’n politiek figuur.

9 Waar zou je nog wel 
eens een hengeltje willen 
uitgooien?
Op televisie zie ik wel eens 
programma’s over verre en 
exotische visoorden. Indruk-
wekkende natuur, lekker weer, 
grote vissen en spectaculaire 
gevechten met grote vissen. 
Dat spreekt me wel aan.

J Mag je overdrijven als 
het over vangsten gaat?
Iedereen overdrijft een beetje. 
Dat is mensen eigen. Zelfs als 
je niks gevangen hebt, dan zeg 
je toch dat je goed beet hebt 
gehad als mensen er  
naar vragen.

 

Op zijn viskist aan 
de oever van het 
kanaal: dat is  
Jannes ten voeten 
uit. Hoezeer hij op 
de hengelsport 
verzot is, laat hij 
graag zien in zijn 
muziekclips. Onder-
meer in de hitclip 
‘Een beetje meer’ 
waar hij een mooie 
kolblei uit het kanaal 
omhoog haalt.

VrageN 

‘Vissen zit bij ons in de familie’


